
ZAPISNIK 8. SJEDNICE 

VIJEĆA SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 

 

8. sjednica Vijeća održana je 28.06.2015. godine u prostorijama odreda izviđača „Jarun“ u Zagrebu, 

Rudolfa Bićanića 5, s početkom u 16.00 sati  

Sjednici su nazočni sljedeći članovi Vijeća: 

Alen Štefek, Velimir Krpan, Sonja Sić, Marjan Pavić, Sanja Bundalo, Tea Jelković, Luka Bukvić i Milan 

Macut. 

Ostali prisutni na sjednici: 

Predsjednik Saveza Željko Roglić, glavna načelnica SIH-a Helen Marie Kerovec, članovi izvršnog 

odbora Nenad Andrašek i Bojan Smode, dopredsjednik Saveza Krunoslav Belinić te administrator 

Saveza Tamara Karlović. 

 

Utvrđivanje kvoruma, zapisničara i ovjerovitelja 

 

Utvrđeno je da je na sjednici prisutno 8 od 14 članova Vijeća te da postoji potreban kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka. Svoj nedolazak unaprijed su ispričali Zdenko Hudina, Stanko Horvat, 
Mirela Varović, Davor Ladović, Hrvoje Novak  i Hrvoje Marin. 

 
Obzirom da je predsjednik Vijeća Zdenko Hudina bio zbog zdravstvenih problema spriječen doći na 

sjednicu, a na sjednici nije prisutna ni njegova zamjenica Varović, Hudina je zamolio vijećnika Pavića 

da vodi sjednicu Vijeća. Pavić predlaže sljedeći:                                                            

D N E V N I   R E D 

 

1.  Usklađenje statuta – izvjestitelj Marjan Pavić 
2. Usvajanje Godišnjeg izvještaja za 2014. godinu – izvjestiteljica Helen-Marie  Kerovec  
3. Izvještaj o provedbi strateškog plana 2012-2015 – izvjestitelj Krunoslav Belinić 
4. Strategija 2015-2020 – izvjestitelj Željko Roglić - Klodi 
5. Prijedlog kalendara aktivnosti - izvjestiteljica Helen-Marie  Kerovec  
6. Prijedlog izmjene Pravilnika o registraciji - izvjestitelj Željko Roglić - Klodi 
7. Odluka o implementaciji IPI-ja – izvjestitelj Željko Roglić - Klodi 
8. Imenovanje kandidacijske komisije  
9. Daljnji koraci vezano za zemljište na Otoku mladosti 
10. Potvrda europske tužbe 
11. Ovrha Raul 
12.  Razno 

 
Roglić predlaže da se na Dnevni red uključi i točka o suradnji s braniteljsko udrugom na otoku Žirju. 
Nakon kraće rasprave odlučeno je da će se o tome razgovarati pod točkom razno. 
 
Vijećnik Macut ima primjedbu vezano za poziv na sjednicu Vijeća jer je poziv stigao u mailu, a ne kao 
službeni poziv u posebnom dokumentu, te  smatra da to nije ispravno. 
     
Pavić daje na glasanje Dnevni red. 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 8 glasova za. 

 
Za zapisničara je jednoglasno s 8 glasova za izabrana Tamara Karlović. 



Za potpisnike zapisnika jednoglasno s 8 glasova za su izabrane Tea Jelković i Sonja Sić. 

 
1) Usklađenje statuta  

Materijal se nalazi u privitku. Pavić vijećnike ukratko upoznaje s izmjenama koje su napravljene u 

Statutu kako bi se uskladio s novim Zakonom o udrugama. Dakle izmjene koje se rade Statutu su 

tehničke naravi i ne odnose sa na bit Statuta već se zbog zakonske obveze usklađuju s novim 

propisima.  

Macut pita, a što je s gospodarskom djelatnošću, ona se nigdje ne spominje u Statutu. Pavić 

pojašnjava da SIH trenutno ne obavlja nikakve poslovne djelatnosti pa ih za sada ne bi uvrštavali u 

Statut, a obzirom da se u prosincu još jednom saziva Sabor do tada se može vidjeti kako te stavke 

uvrstiti u Statut. 

Smode sugerira da u popis ne bi bilo loše uvrstiti i mobilnost mladih. Pavić prihvaća sugestiju ukoliko 

se takva definicija nalazi u klasifikaciji djelatnosti. 

Roglić sugerira da bi u Statut trebalo uvrstiti i članak da se Statut Saveza šalje WOSM-u na 

verifikaciju. Obrazlaže da to od nas zahtjeva WOSM i da ukoliko tu točku nemamo u Statutu možemo 

biti isključeni iz WOSM-a. 

Pavić daje na glasanje prijedlog Statuta s iznesenim dodacima kao prijedlog za materijal za glasanje 
na Saboru. Prijedlog Statuta je jednoglasno prihvaćen s 8 glasova za. 
 

2) Usvajanje Godišnjeg izvještaja za 2014. godinu  

Materijal se nalazi u privitku. Glavna načelnica Kerovec je ukratko prezentirala materijal. Pojasnila je 

kako je puno vremena utrošeno na sklapanje izvještaja jer nisu svi odradili svoj dio posla. Predlaže da 

se ubuduće redovno ažuriraju informacije koje trebaju ići u Godišnji izvještaj o radu te da svaki resor 

prikuplja svoj dio informacija kako bi završni posao oko sklapanja izvještaja bio što manji. Također 

predlaže da se revidiraju podaci koji bi trebali biti u Izvještaju jer neke informacije koje su sada u 

njemu su potpuno nebitne poput npr. sadržaja izdanih Biltena. 

Pavić daje na glasanje Godišnji izvještaj o radu za 2014. godinu.  Izvještaj je prihvaćen s 7 glasova za i 

1 suzdržanim. (Sić)  

3)  Izvještaj o provedbi strateškog plana 2012-2015 

Materijal se nalazi u privitku. Izlaže dopredsjednik Belinić. Strateški plan se zbog poteškoća s 

blokadom računa i ovrhom Saveza u svakom slučaju nije mogao ispuniti u potpunosti. Obzirom da 

okolnosti ispunjenje plana je relativno u redu. Po procjeni izvršilo se oko 50% planiranih stvari. 

Pavić daje na glasanje Izvještaj o provedbi strateškog plana 2012-2015. Izvještaj je prihvaćen 

jednoglasno s 8 glasova za.  

4) Strategija 2015-2020 

Materijal se nalazi u privitku. Izvještava Roglić. Strategija bi bio dokument koji bi ponajprije bio 
namijenjen javnosti i prikazao SIH kao bitan čimbenik u društvu koji daje svoj aktivan i važan 



doprinos. Stoga je bitna stvar u Strategiji pozivanje na nacionalne strateške dokumente. 
Strategija određuje strateške pravce razvoja i strateške ciljeve, a njih će dalje razrađivati Strateški 
plan u strateške prioritete, aktivnosti i ključne pokazatelje uspješnosti i on bi bio više interni 
dokument. Nedoumica je bila smo u tom da li raditi Strategiju za razdoblje od 5 ili 10 godina. Belinić 
smatra da na Strategiju ne bi trebalo stavljati okvirni vremenski rok već ju prema potrebi usuglašavati 
i prilagođavati novim strateškim dokumentima. Pavić smatra da je bolje da taj rok bude 5 godina.  
 
Pavić daje na glasanje Strategiju SIH-a 2015-2020 kao prijedlog za materijal za glasanje na Saboru. 

Strategija je prihvaćena jednoglasno s 8 glasova za. 

5) Prijedlog kalendara aktivnosti 

Materijal se nalazi u privitku. Izvještava Kerovec. Unutar Načelništva je bilo dosta rasprava oko 
prijedlog Kalendara aktivnosti. Načelništvo smatra da bi se neke stvari u kalendaru aktivnosti trebale 
izmijeniti, ali obzirom na kratak rok ove godine kalendar će ostati isti a za 2017. ići će se s novim 
prijedlozima. Andrašek predlaže da se objedine kola Lige za stariju i mlađu kategoriju na način da se 
oba natjecanja održavaju na istom mjestu i da ih rad isti organizator. Također predlaže da se 
Olimpijada održava unutar Zborovanja. Dogovoreno je da će se u javnom pozivu za organizatore 
Nacionalnih aktivnosti ostaviti otvorena mogućnost da se udruge jave za organizaciju objedinjenih 
kola Lige. Također se smatra da je održavanje Izviđačke olimpijade unutar Zborovanja za sada 
najbolja solucija. Iz Kalendara će se izbaciti datum održavanja aktivnosti i ostaviti samo okvirni 
mjeseci za aktivnosti s  time da organizatori zadržavaju pravo određivanja datuma aktivnosti unutar 
zadanih parametara. Aktivnosti udruga koje su sad u Kalendaru uvrštene pod preporučene ( FIPO 
Ulicama Varaždina) bi trebalo izvaditi  iz Kalendara i staviti u dodatak Aktivnosti udruga članica 
otvorene za sudjelovanje svih članova SIH-a. 
Pavić daje na glasanje Prijedlog kalendara aktivnosti za 2016. godinu.  Izvještaj je prihvaćen s 7 

glasova za i 1 suzdržanim. (Bukvić) 

Kerovec napominje još nekoliko stvari. Veljača kao mjesec u kojem slavimo BP Day bi trebala postati 
Mjesec dobrih dijela za koji će još Načelstvo dati metodske upute. Upozorava se na to da je slijedeće 
godine 65 godina od prvog izviđačkog tečaja što bi to trebalo nekako prikladno obilježiti. Također 
smatraju da bi trebalo povezati Betlehemsko svjetlo i Dan volontera za svečanu dodjelu priznanja i 
odlikovanja. Također upozorava na to da Pravilnici nisu usklađeni sa Statutom i da se u pravilnicima 
spominje Uprava koja u Statutu ne postoji pa se događa da odluke treba donijeti tijelo koje ne postoji 
ili se uopće ne zna tko donosi odluku. 
 

6) Prijedlog izmjene Pravilnika o registraciji 

Materijal se nalazi u privitku. Izvještava Roglić. Dakle Pravilnik se usklađuje s novim načinom 
registracije putem on line obrasca. Također se u dijelu kod primanja novih udruga želi omogućiti tim 
udrugama lakši pristup naobrazbi. Macut predlaže da se iz pravilnika izbaci dio o objavi registriranih 
članica u Biltenu već da to bude objavljeno samo na webu s čim se Roglić slaže. Raspravljalo se oko 
pomicanja datuma za registraciju, ali za sada se ostaje kod dosadašnjeg datuma. 
Pavić daje na glasanje Prijedlog izmjene Pravilnika o registraciji s predloženom izmjenom vijećnika 

Macuta. Prijedlog izmjene Pravilnika o registraciji je prihvaćen jednoglasno s 8 glasova za.  

7) Odluka o implementaciji IPI-ja 

Materijal čita Roglić jer nije dostavljen vijećnicima. Roglić Vijeću daje na glasanje Prijedlog odluke o 
implementaciji IPI-ja, ukoliko ju Vijeće izglasa to bi bio materijal za donošenje Odluke o 
implementaciji IPI-ja na Saboru. Nakon rasprave Roglić se složio s tim da se iz odluke izbace nazivi 
dobnih skupina i da ostanu samo godišta. 



Pavić daje na glasanje Prijedlog odluke o implementaciji IPI-ja kao materijal za Sabor uz predloženu 

izmjenu o izbacivanju nazivlja dobnih skupina. Prijedlog odluke o implementaciji IPI-ja kao materijala 

za Sabor je prihvaćen s 6 glasova za i 2 suzdržana. (Macut i Bukvić) 

8) Imenovanje kandidacijske komisije  

Vijećnik Macut pita zašto je dan rok za prijavu kandidatura do 26.06. Roglić pojašnjava da je to 

napravljeno kako bi se moglo provjeriti ispunjavaju li kandidati sve uvjete za kandidaturu Kerovec 

predlaže da se Kandidacijsku komisiju na samom Saboru može se predložiti da bude i Izborna 

komisija. 

Pavić predlaže da Kandidacijsku komisiju čine: Nenad Andrašek, Helen Marie Kerovec i Tamara 

Karlović. Prijedlog kandidacijske komisije je prihvaćen jednoglasno s 8 glasova za.  

9) Daljnji koraci vezano za zemljište na Otoku mladosti 

Izvještava Karlović. Iz kopije katastarskog plana koja se nalazi u zbirci isprava vidljivo je da se čest. 

zem. 7202/21 koji je Savez kupio 1978. nalazila u sjeverozapadnom dijelu otoka, da se pružala od 

zapadne obale do centralnog puta, te da je bila uska, a dugačka Predmetna parcela bi trebala biti oko 

300 m duga i 15 m široka. Čestica zemlje 7202/21 katastarske općine Zlarin koja je upisana u 

zemljišno-knjižni uložak broj 1381 trebala bi biti upisana kao pašnjak površine 4072 m2 od čega je 

Savez izviđača Hrvatske uknjižen za 4/24 dijela (1/6) što bi iznosilo 679 m2. Savez je temeljem sudske 

presude 2010. stekao pravo uknjižbe na 1/6 djela parcele što je vidljivo u ZK ulošku, ali ne i u 

katastarskom planu. Temeljem navedenih činjenica tražit će se od nadležnog ureda za katastar u 

Šibeniku da česticu učini vidljivom (zajedno s česticama 2702/48 i 2702/57) budući da nevedene 

promjene koje je katastar proveo 1984. godine nisu odobrene od strane Općinskog suda u Šibeniku. 

Informacija je primljena na znanje. 

10) Potvrda Europske tužbe 

13.02.2015 ja Savez je od Ustavnog suda dobio odluku kojom se odbacuje naša Ustavna tužba vezana 

za Otok mladosti. Time smo iscrpili sve pravne lijekove koji su nam bili dostupni u Hrvatskoj i stekli 

smo pravo da našu tužbu dostavimo Europskom sudu za ljudska prava u Strasbouru. Tužba je 

podnesena 15.06.2015. Savez u tužbi potražuje naknadu štete uslijed povrede prava zajamčenih 

Europskom konvencijom o ljudskim pravima i dugotrajnosti postupka pred sudovima RH u iznosu 50 

000 eura.  Vezano za ovu tužbu nećemo imati nikakvih parničnih troškova. Informacija je primljena na 

znanje. 

11) Ovrha Raul 

Nakon što je Raul kao kupac prostora u Preradovićevoj 7 isplatio cjelokupni iznos za kupovinu 

nekretnine  između Saveza i Raula ostale su još otvorene stavke za zaostale uplate najamnine i 

prefakturiranih režija nastale prije kupoprodaje, a koje najmoprimac nije podmirio. Kako sa Raulom 

nismo uspjeli doći do dogovora oko naplate zaostali dugovanja Savez je poduzeo daljnje pravne 

korake, odnosno pokrenuli smo ovršni postupak. Sukladno proceduri očekivana mogućnost naplate bi 

vjerojatno trebala biti najesen. Informacija je primljeno na znanje.  

 



12) Razno 

Izlaže Roglić. Nedavno sam se sastao sa Željkom Šižgorićem, predsjednikom braniteljske zadruge 

"Ruža hrvatska" sa Žirja i gospođom Marinom Rukavina, koji pokreću klaster avanturističkog turizma 

na Žirju i u njega bi željeli uključiti SIH. Na Žirju postoji vojarna koju su dobili u koncesiju i već 

djelomično uredili. Početna ideja je: u klaster bi uz braniteljsku zadrugu i SIH, ušli još i Jadrolinija (koja 

bi osigurala povoljan prijevoz), Solaris (koji bi osigurao opskrbu, a tamo imao proširenje svoje ponude 

u vidu avanturističkog turizma) i Vojni muzej iz Pivke u Sloveniji (s kojima zadruga radi na prezentaciji 

povijesti Žirja). Zajednički bismo nastupali na natječajima i tako dobivena sredstva ulagali u razvoj 

centra. Centar bi išao u fazama od otprilike po 3 godine.  

Andrašek IO nije u potpunosti odbacio ideju međutim smatraju da ima previše otvorenih pitanja koja 

nisu dovoljno jasno definirana. Smatraju da se udrugama može dati informacija kako na Žirju postoji 

teren za kampiranje. 

Vijeće je primilo na znanje informacije o Žirju. Nakon rasprave Pavić predlaže zaključak da se dalje 

nastave razgovori sa predstavnicima sa Žirja kako bi se bolje definirala otvorena pitanja i koje su 

prednosti i mane cjelokupnog projekta te će se nakon toga donijeti konačna odluka o tome hoće li se 

Savez uključiti u taj projekt. Zaključak je prihvaćen sa 7 glasova ZA i 1 suzdržanim. (Macut) 

Bundalo izvještava da se rok za skraćeni postupak licenciranja koji je do 30.06. neće produžavati i da 

će do tad prikupljene zahtjeve Povjerenstvo obraditi i dodijeliti Licence. 

Macut apelira na buduće vijećnike da se više uključe u rad Vijeća. 

Roglić se zahvaljuje svim vijećnicima na njihovom angažmanu u radu Vijeća  

Sjednica je završila u 20.00 sati iscrpljivanjem dnevnog reda. 

 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 

Ovjerovitelj: 
Sonja Sić      

 

Ovjerovitelj: 
Tea Jelković 


